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П Р О Т О К О Л   

 № 14 
 

Днес, 20.02.2025 г. от 13:15 часа в зала 203 на община Шумен се проведе 
заседание на ПК по „Териториално развитие и селищно устройство, 

транспорт и безопасност на движението”.  

                                                                                         

На заседанието присъстваха: 

ГАЛИН АНТОНОВ                             - председател 
ХРИСТОФОР КРУМОВ                     - зам. председател 

ЕВГЕНИЯ ЛЕОПОЛДОВА              - член  

          ИВАН ЙОНКОВ                                   - член 

ИВАЙЛО ОБРЕТЕНОВ            - член 

МЕТИН ДЖАМБАЗОВ              - член 

 

Отсъствал по уважителни причини: 

АХМЕД АХМЕДОВ      - член 

 

 

На заседанието присъстваха още: г-жа Ася Аспарухова – председател на 
Общински съвет, инж. Андреан Ваньов - заместник-кмет „Строителство и 

благоустройство“, г-н Николай Колев – зам.-кмет „Икономическо развитие“, г-
жа Цвета Жекова – главен архитект на Община Шумен, общински съветници, 

граждани, журналисти. 

 

Заседанието беше открито и ръководено от председателя на ПК арх. 

Галин Антонов.   
 

Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД – „Здравейте, 
колеги. Имаме необходимия кворум за провеждане на заседанието. Към нашата 
комисия са насочени 7 точки от проекта за дневния ред на предстоящата 
общинска сесия и 6 текущи материала. Ако сте съгласни с така предложения 
дневен ред, моля да гласуваме.“ 

 

Гласуване на Дневен ред: 

С 5 гласа „за“, без „против“, без „въздържали се“, комисията прие 
следния дневен ред: 

 

Д Н Е В Е Н    Р Е Д: 

 

I. Докладни записки за предстоящата сесия: 

1. Актуализиране на общия устройствен план на град Шумен.. – 

докладна записка от Владимир Йолов и арх. Галин Антонов, общински 

съветници /т. 2 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

2. Прилагане разпоредбите на чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ, във връзка с чл. 

135, ал. 3 от ЗУТ, чл. 135, ал. 8 от ЗУТ, чл. 16 от ЗУТ, чл. 134 ал. 1 т. 1 от 
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ЗУТ и чл. 21 от ЗМСМА, за разрешаване изработването на проект за 

изменение на Подробен устройствен план - План за регулация и 

застрояване в обхват части от квартали 215, 215а и 632 по плана на гр. 

Шумен - докладна записка от доц. д-р Виктория Ковчазова - зам.-кмет 
„Образование и култура“ на Община Шумен /За Кмет, съгл. Заповед №РД-25-

078/16.01.2025г./ /т. 3 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

3. Промяна на общинска транспортна схема за обслужване на 

населението с автобусен транспорт /автобус №7/ - докладна записка от 
общински съветници /т. 23 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

4. Отчет за изпълнението на решенията на Общински съвет за 

календарната 2024 година. - докладна записка от проф. Христо Христов – 

кмет на Община Шумен /т. 25 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

5. Прилагане разпоредбите на чл.135, ал.1 и ал.3 от ЗУТ във връзка с 
чл.124а, ал.1 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), чл.6, ал.1 от 

Закона за общинската собственост, чл.15, ал.3 във връзка с чл.15, ал.5 от 

ЗУТ, чл.2, ал.4 и чл.50, ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, 
управление и разпореждане с общинско имущество (НРПУРОИ) за 

разрешаване изработване на проект за изменение на ПОДРОБЕН 

УСТРОЙСТВЕН ПЛАН – ПЛАН ЗА РЕГУЛАЦИЯ И ЗАСТРОЯВАНЕ по 

чл.110, ал.1, т.1 от ЗУТ в обхват ПОДЗОНА „Б“, целият кв.7, заедно с 
улична отсечка на задънена улица с о.т.38-39, по плана на Селищно 

образувание Индустриален парк Шумен, с което да се съединят поземлени 

имоти с идентификатори 83510.76.43, 83510.76.44, 83510.76.46 и 8350.76.49, и 

се изменят границите на път с идентификатор 83510.76.48 по КККР на 

гр. Шумен, общ. Шумен, обл. Шумен по заявления с вх.№УТ-13-007 от 

31.01.2025г. и вх.№26-00-527 от 12.02.2025 г. от „Индустриален парк 

Шумен“ АД. - докладна записка от проф. Христо Христов – кмет на Община 
Шумен /т. 27 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

6. Прилагане разпоредбите на чл.135, ал.1 и ал.3 от ЗУТ във връзка с 
чл.124а, ал.1 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), чл.15, ал.3 във 

връзка с чл.15, ал.5 от ЗУТ, чл.35 ал.4  от Закона за общинската 

собственост чл.4, ал.2, т.5 и чл.38, ал.1, т.9 от Наредбата за реда за 

придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество 

(НРПУРОИ) за разрешаване изработване на проект за изменение на 

ПОДРОБЕН УСТРОЙСТВЕН ПЛАН – ПЛАН ЗА РЕГУЛАЦИЯ по чл.110, 

ал.1, т.2 от ЗУТ в обхват УПИ I-ПСД-Производство на тестени изделия, в 

кв.340Д по плана на гр.Шумен, идентичен на поземлен имот с 
идентификатор 83510.670.534 по КККР на гр.Шумен, общ.Шумен, 

обл.Шумен и съседния му поземлен имот с идентификатор 83510.348 по 

заявление с вх.№26-00-2783от 31.10.2024 г. от „ФИКОСОТА ФУУД“ ЕАД - 

докладна записка от проф. Христо Христов – кмет на Община Шумен /т. 28 от 

дневния ред на предстоящата сесия/; 

7. Прилагане разпоредбите на чл.124а, ал.1 и ал.5 от ЗУТ, във връзка с 
чл.59, ал.1 и чл.60 от ЗУТ за разрешаване изработване на Проект за 

ПОДРОБЕН УСТРОЙСТВЕН ПЛАН – ПЛАН ЗА ЗАСТРОЯВАНЕ  по 

чл.110, ал.1, т.3 от ЗУТ за участъка извън урбанизираната територия за 
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поземлен имот с идентификатор 83510.651.398 по КККР на гр. Шумен, общ. 

Шумен, обл. Шумен, местност „Под манастира“ и ПОДРОБНИ 

УСТРОЙСТВЕНИ ПЛАНОВЕ – ПАРЦЕЛАРНИ ПЛАНОВЕ по чл.110, 

ал.1, т.5 от ЗУТ за участъка извън урбанизираната територия за 

довеждащата техническа инфраструктура до имот с идентификатор 

83510.651.398 по кадастралната карта на Шумен. - докладна записка от 
проф. Христо Христов – кмет на Община Шумен /т. 29 от дневния ред на 

предстоящата сесия/. 

 

II. Разни: 

1. Докладна записка с рег. № 61-02-043/04.02.2025 г., относно 

предоставяне на право на безвъзмездно ползване на недвижим имот ПОС с 
идентификатор 03633.501.40 по КК на с. Белокопитово, община Шумен, с площ 

947 кв.м, заедно с построената в него читалищна сграда, на два етажа, със 
застроена площ от  379 кв.м2 и писмо с рег. № 61-02-043-001/19.02.2025 г. за 
оттегляне на същата; 

2. Молба с рег. № 94-00-325-001/30.01.2025 г. от живущите на ул. 

"Владайско въстание" от № 220 до № 260 и живущите на ул. "Брегалница"№ и 

отговор от общинска администрация с рег. № 94-00-325-001/07.02.2025 г.; 
3. Писмо с рег. № 94-00-525/04.02.2025 г. относно искане за извършване 

на ремонтни дейности ул. "Трети  март" с. Мадара. / придружено с подписка/; 
4. Отговор от общинска регистрация с рег. № 94-00-6364/10.02.2025 г., 

относно молба с рег. № 94-00-6364/11.12.2024 г;  
5. Писмо с рег. № 92-00-131/19.02.2025 г. относно мотивирано 

предложение за именуване на улица на името на д-р Николай Николаев.  
 

ПО ПЪРВА ТОЧКА 

Докладни записки за предстоящата сесия: 

 

1. Актуализиране на общия устройствен план на град Шумен. – 

докладна записка от Владимир Йолов и арх. Галин Антонов, общински 

съветници /т. 2 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД – „Докладната 
записка е от предходната сесия, няма взето решение по нея, затова я 
разглеждаме. Изказвам се като вносител, с г-н Йолов сме обсъдили случая, 
съгласни сме със становището, което тогава получихме от администрация – да 
бъде създадена комисия, която да се заеме с тази работа. В едногодишен срок, 
ако не видим резултати, евентуално ще входираме подобно искане отново. На 
този етап не поддържаме докладната записка, но изцяло подкрепяме 
становището от общинска администрация. Имаме желание това нещо да бъде 
свършено по начина, по който е дадено. В такъв случай оттегляме докладната 
записка.“ 

Вносителят оттегли докладната записка! 

 

2. Прилагане разпоредбите на чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ, във връзка с 
чл. 135, ал. 3 от ЗУТ, чл. 135, ал. 8 от ЗУТ, чл. 16 от ЗУТ, чл. 134 ал. 1 т. 1 от 
ЗУТ и чл. 21 от ЗМСМА, за разрешаване изработването на проект за 
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изменение на Подробен устройствен план - План за регулация и 

застрояване в обхват части от квартали 215, 215а и 632 по плана на гр. 

Шумен - докладна записка от доц. д-р Виктория Ковчазова - зам.-кмет 

„Образование и култура“ на Община Шумен /За Кмет, съгл. Заповед №РД-

25-078/16.01.2025г./ /т. 3 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД представи текста от 
докладната записка и даде думата на общинска администрация. 

Г-жа Цвета Жекова – главен архитект на Община Шумен – 

„Преписката е окомплектована в пълнота. Проверени са документите. Те 
съответстват. Направили сме необходимите проверки и нямаме основания да 
оттеглим докладната.“ 

Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД – „Подлагам на 
гласуване докладната записка.“ 

Комисията премина към гласуване на проекта за решение на докладната 
записка. 

Гласуване на т. 3:  

С 3 гласа „за”, без „против” и 3 „въздържали се”, ПК няма взето 

решение. 
 

3. Промяна на общинска транспортна схема за обслужване на 

населението с автобусен транспорт /автобус №7/ - докладна записка от 

общински съветници /т. 23 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД представи текста от 
докладната записка и даде думата на гражданите. 

Г-жа Ирина Панайотова – гражданин – „Аз съм председател на 
пенсионерската организация в Дивдядово. Благодарим ви, че ни дадохте 
възможността да присъстваме днес на това ваше заседание и да поставим 

нашите въпроси. Имаме четири въпроса: 1. Възможно ли е по направление на 
линия 72, това е автобус, който сутринта тръгва в 07:40 ч. от Дивдядово до 

съда, по това направление да има още един автобус, независимо предобед или 

следобед? Един автобус, който да обслужва гражданите, които ще ползват 
Общински съвет, финансов отдел, учрежденията, които се намират в 
централната част на града. 2. Последният автобус е вечерта 20:20 ч. от 
Биохимия до Дивдядово. Ако искаме да отидем на театър, на концерт? Лятото 

20:20 ч. е много рано. Предложението ни е да има някакъв автобус 20:45-21:00 

ч. и да минава през спирката до Новата поликлиника към Дивдядово. 3. 

Движението на автобус № 7. – от пазара до спирка Арена няма друга спирка на 
отиване към Боян Българанов. Вече се осъществи желанието ни да минава до 

спирка на Нова поликлиника и от там към спирка Арена. Така ще обслужва 
гражданите, ползващи поликлиниката. За мен това е наполовина решение на 
въпроса, тъй като в обратна посока няма да спира автобуса на спирка до 

Поликлиниката. Тук на централна спирка до поликлиниката стават автобусите 
през един час. Желанието ни е да минава и през централна спирка Нова 
поликлиника. 4. Своевременно да се актуализират онлайн разписанията за 
градския транспорт. Това са въпросите. Надяваме се на по-доброто решение с 
цел да удовлетворява гражданите от Дивдядово.“ 
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Г-жа Дора Чернева – гражданин – „Последната спирка на Дивдядово, 

хората от гробищата се връщат и няма една пейка. Хората сложили един камък 
да поседнат. Навесът, който е направен от преди 50 години стои, а спирка с 
пейка няма. Поне да монтирате пейка, знам, че ще помогнете.“ 

Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД даде думата на 
вносителите на докладната записка.  

Г-н Богомил Петров – общински съветник – „Г-жо Панайотова, с радост 
и аз искам да се поздравим относно промяната в маршрута на автобуса. Като 
член на транспортната общинска комисия за мен това беше приоритет, както и 

за цялата комисия, тъй като в действителност автобус № 7 прави един празен 

ход от пазара до Пети полк, спирката пред Арена. Така погледнато нямаше 
особено големи пречки автобусът да продължи по пътя на автобус 71 до 

кръстовището с „Васил Априлов“, да направи това изменение и да продължи 

надолу до спирка Арена. Но в обратния маршрут, както е Вашето желание, 
проблемът е, че има спирка в обратната посока на ул. Марица. Ако обърнем 

движението на автобус 7 в обратна посока, хората, които живеят в района на ул. 

Марица, най-вероятно няма да бъдат доволни. В близост около 150 м има още 
една спирка по-нагоре. В тази част на града има също много майки с колички и 

възрастни хора, за които това разстояние ще бъде проблем. Като най-логическо 

решение беше това. Също изходихме и от мисълта, че ако вие искате да не 
чакате 30 минути, можете да се прикачите на друг автобус. Хората, които идват 
от Боян Българанов в посока поликлиниката с автобус № 7 имат доста опции. 

Това беше мотивът ни ние да поискаме маршрутът да бъде изменен в едната 
посока. Цялата транспортна комисия направихме две доста обстойни заседания. 
Г-н Колев като председател на тази комисия ще ви даде повече информация за 
това.“ 

Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД даде думата на г-н 

Николай Колев – зам.-кмет „Бюджет и финанси“.  

Г-н Николай Колев – зам.-кмет „Бюджет и финанси“ – „Благодаря ви. 

Аз ще започна с промяната на маршрута на автобус 7. Вие както знаете този 

проблем е от 10 години. През това време не се е случила никаква промяна, 
въпреки усилията на жителите на Дивдядово. Аз благодаря на колегите от 
транспортна комисия, защото те подкрепиха това, проведохме разговори с 
превозвача г-н Банков, гласуваха го, кметът го подкрепи и промяната на 
маршрута след 10 години вече е факт. Вие в направление Боян Българанов – 

Дивдядово имате това, което искахте. Доколкото до обратния маршрут обаче, 
тъй както спомена и г-н Петров спирката на ул. Марица обслужва доста голям 

брой хора. Тук се включват улиците: „Гиньо Писков“, „Ален мак“ от другата 
страна е „Панайот Волов“, „Вит“, „Неофит Бозвели“. Това са доста хора и за 
тях бихме им нарушили пътната връзка, местейки маршрута. Ако спирката се 
премести на ул. Васил Друмев, там удобството за изграждане на спирка въобще 
не е подходящо. Затова комисията го реши по този начин. Ще видим на 
практика как ще се получи. За последната спирка в кв. Дивдядово това, което 

предложихте ще го взема под внимание и ще направя всичко възможно да бъде 
изпълнено. Говора за пейка и за подобряване на заслона, който е там. Линия 72 

да има още поне един автобус това мисля, че ще бъде осъществено в много 

кратък срок. Последен автобус към Дивдядово, който в момента е 20:20 ч. се 
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надявам съвсем скоро да се удължи, водят се разговори. Имал съм срещи и с 
млади хора от Дивдядово, които също желаят това.“ 

Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД даде думата на 
общинските съветници.  

Няма общински съветници желаещи да вземат думата по тази точка.  
Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД даде думата на г-н 

Владимир Йолов. 
Г-н Владимир Йолов – общински съветник – „Искам да обърна внимание 

за разписанието на автобусите да се помисли за сезонно работно време. През 
лятото графикът да бъде променен спрямо летните интервали, тъй като по-

голяма част от учрежденията работят по до късно. Благодаря.“ 

Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД – „Колеги, ако няма 
изказвания от членове на комисията предлагам да гласуваме докладната по 

начина, по който е внесена.“ 

Комисията премина към гласуване на проекта за решение на докладната 
записка. 

Гласуване на т. 23:  

С 6 гласа „за”, без „против” и без „въздържал се”, ПК подкрепя 

докладната записка. 

 

4. Отчет за изпълнението на решенията на Общински съвет за 

календарната 2024 година. - докладна записка от проф. Христо Христов – 

кмет на Община Шумен /т. 25 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД представи текста от 
докладната записка. 
            ПК ТРСУТБД прие докладната записка за информация. 

 

5. Прилагане разпоредбите на чл.135, ал.1 и ал.3 от ЗУТ във 

връзка с чл.124а, ал.1 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), чл.6, 

ал.1 от Закона за общинската собственост, чл.15, ал.3 във връзка с чл.15, 

ал.5 от ЗУТ, чл.2, ал.4 и чл.50, ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, 
управление и разпореждане с общинско имущество (НРПУРОИ) за 

разрешаване изработване на проект за изменение на ПОДРОБЕН 

УСТРОЙСТВЕН ПЛАН – ПЛАН ЗА РЕГУЛАЦИЯ И ЗАСТРОЯВАНЕ по 

чл.110, ал.1, т.1 от ЗУТ в обхват ПОДЗОНА „Б“, целият кв.7, заедно с 
улична отсечка на задънена улица с о.т.38-39, по плана на Селищно 

образувание Индустриален парк Шумен, с което да се съединят поземлени 

имоти с идентификатори 83510.76.43, 83510.76.44, 83510.76.46 и 8350.76.49, и 

се изменят границите на път с идентификатор 83510.76.48 по КККР на гр. 

Шумен, общ. Шумен, обл. Шумен по заявления с вх.№УТ-13-007 от 

31.01.2025г. и вх.№26-00-527 от 12.02.2025 г. от „Индустриален парк 

Шумен“ АД. - докладна записка от проф. Христо Христов – кмет на 

Община Шумен /т. 27 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД представи текста от 
докладната записка и даде думата на общинска администрация. 

Г-жа Цвета Жекова – главен архитект на Община Шумен направи 

разяснения по текста на докладната записка. 
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Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД – „Колеги, ако няма 
изказвания от членове на комисията предлагам да гласуваме докладната 
записка.“ 

Комисията премина към гласуване на проекта за решение на докладната 
записка. 

Гласуване на т. 27:  

С 4 гласа „за”, без „против” и 2 „въздържали се”, ПК подкрепя 

докладната записка. 

 

6. Прилагане разпоредбите на чл.135, ал.1 и ал.3 от ЗУТ във 

връзка с чл.124а, ал.1 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), чл.15, 

ал.3 във връзка с чл.15, ал.5 от ЗУТ, чл.35 ал.4  от Закона за общинската 

собственост чл.4, ал.2, т.5 и чл.38, ал.1, т.9 от Наредбата за реда за 

придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество 

(НРПУРОИ) за разрешаване изработване на проект за изменение на 

ПОДРОБЕН УСТРОЙСТВЕН ПЛАН – ПЛАН ЗА РЕГУЛАЦИЯ по чл.110, 

ал.1, т.2 от ЗУТ в обхват УПИ I-ПСД-Производство на тестени изделия, в 

кв.340Д по плана на гр.Шумен, идентичен на поземлен имот с 
идентификатор 83510.670.534 по КККР на гр.Шумен, общ.Шумен, 

обл.Шумен и съседния му поземлен имот с идентификатор 83510.348 по 

заявление с вх.№26-00-2783от 31.10.2024 г. от „ФИКОСОТА ФУУД“ ЕАД - 

докладна записка от проф. Христо Христов – кмет на Община Шумен /т. 28 

от дневния ред на предстоящата сесия/; 

Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД представи текста от 
докладната записка и даде думата на общинска администрация. 

Г-жа Цвета Жекова – главен архитект на Община Шумен направи 

разяснения по текста на докладната записка. 
Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД – „Колеги, 

подлагам докладната записка на гласуване.“ 

Комисията премина към гласуване на проекта за решение на докладната 
записка. 

Гласуване на т. 28:  

С 3 гласа „за”, 1 „против” и 2 „въздържали се”, ПК няма взето 

решение. 
 

7. Прилагане разпоредбите на чл.124а, ал.1 и ал.5 от ЗУТ, във 

връзка с чл.59, ал.1 и чл.60 от ЗУТ за разрешаване изработване на Проект 

за ПОДРОБЕН УСТРОЙСТВЕН ПЛАН – ПЛАН ЗА ЗАСТРОЯВАНЕ  по 

чл.110, ал.1, т.3 от ЗУТ за участъка извън урбанизираната територия за 

поземлен имот с идентификатор 83510.651.398 по КККР на гр. Шумен, общ. 

Шумен, обл. Шумен, местност „Под манастира“ и ПОДРОБНИ 

УСТРОЙСТВЕНИ ПЛАНОВЕ – ПАРЦЕЛАРНИ ПЛАНОВЕ по чл.110, 

ал.1, т.5 от ЗУТ за участъка извън урбанизираната територия за 

довеждащата техническа инфраструктура до имот с идентификатор 

83510.651.398 по кадастралната карта на Шумен. - докладна записка от 
проф. Христо Христов – кмет на Община Шумен /т. 29 от дневния ред на 

предстоящата сесия/. 
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Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД представи текста от 
докладната записка и даде думата на общинска администрация. 

Г-жа Цвета Жекова – главен архитект на Община Шумен направи 

разяснения по текста на докладната записка. 
Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД – „ОУП го дава 

това като насоки за развитие, те не конкретизират. С подобна разработка те 
конкретизират, че тази връзка предвидена в ОУП ще мине тук. Това, което се е 
случило е, че те доказват една минимална ширина на този бъдещ, евентуален 

път за тук и отдръпват застрояването, което ще им позволят достатъчно навътре 
някой ден при необходимост да може да бъде проведена тази улица.“ 

Г-жа Цвета Жекова – главен архитект на Община Шумен – „Това е 
извън урбанизираната територия и ангажиментите са на собствениците.“ 

Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД – „При положение, 
че това е проект на улица IV клас няма как това да не е предвидено да влезе в 
рамките на урбанизираната територия.“ 

Г-жа Цвета Жекова – главен архитект на Община Шумен – „Знаете, че 
тези зони не влизат в новата строителна граница на град Шумен. Новата 
строителна граница, която предвижда разширяването на града, ново 
урбанизираните територии не включва местност „Под манастира“. Тя си остава 
извън строителни граници.“ 

Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД – „В такъв случай 

би трябвало да говорим за нещо по-различно от проект за улица IV клас. 
Колеги, моля да гласуваме.“ 

Комисията премина към гласуване на проекта за решение на докладната 
записка. 

Гласуване на т. 29:  

С 6 гласа „за”, без „против” и без „въздържал се”, ПК подкрепя 

докладната записка. 

 

 

 

ПО ВТОРА ТОЧКА 

Разни 

 

1. Докладна записка с рег. № 61-02-043/04.02.2025 г., относно 

предоставяне на право на безвъзмездно ползване на недвижим имот ПОС с 
идентификатор 03633.501.40 по КК на с. Белокопитово, община Шумен, с 
площ 947 кв.м, заедно с построената в него читалищна сграда, на два 

етажа, със застроена площ от  379 кв.м2 и писмо с рег. № 61-02-043-

001/19.02.2025 г. за оттегляне на същата; 

Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД представи текста от 
докладната записка, както и писмото за оттегляне на искането от същата. 

Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД – „Предвид 

полученото писмо за оттегляне на искането от докладната записка мисля, че 
няма нужда от разглеждане на този етап.“ 
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2. Молба с рег. № 94-00-325-001/30.01.2025 г. от живущите на ул. 

"Владайско въстание" от № 220 до № 260 и живущите на ул. 

"Брегалница"№ и отговор от общинска администрация с рег. № 94-00-325-

001/07.02.2025 г.; 
Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД представи текста от 

молбата, както и отговора от общинска администрация на същата. 
Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД – „Имаме отговор 

от общинска администрация, считам, че администрация са си свършили 

работата.“ 

 

3. Писмо с рег. № 94-00-525/04.02.2025 г. относно искане за 

извършване на ремонтни дейности ул. "Трети  март" с. Мадара. / 

придружено с подписка/; 

Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД представи текста от 
писмото. 

Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД – „Тук нямаме 
становище.“ 

Инж. Андреан Ваньов - заместник-кмет „Строителство и 
благоустройство“ – „Изготвено е становище, но явна не е стигнало до вас.“ 

Инж. Андреан Ваньов - заместник-кмет „Строителство и 

благоустройство“ представи становището от общинска администрация пред 

комисията. 
Г-н Христофор Крумов – зам.-председател на ПК ТРСУТБД – „Срок за 

изпълнение да сложите.“ 

Инж. Андреан Ваньов - заместник-кмет „Строителство и 
благоустройство“ – „Ще заложим срок за изпълнение.“ 

4. Отговор от общинска регистрация с рег. № 94-00-6364/10.02.2025 

г., относно молба с рег. № 94-00-6364/11.12.2024 г;  
Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД представи текста от 

молбата, както и отговора от общинска администрация към същата. 
Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД – „Приемаме го за 

информация.“ 

 

5. Писмо с рег. № 92-00-131/19.02.2025 г. относно мотивирано 

предложение за именуване на улица на името на д-р Николай Николаев.  

Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД представи текста от 
писмото. 

Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД – „Има комисия по 

наименованията, която би трябвало да и бъде препратено искането и при 

бъдещи заседания, в които наименуват улици, евентуално да изразят 
становище.“ 

Г-жа Ася Аспарухова – председател на Общински съвет – „Да, в 
действителност е така, но тъй като през 2024 г. от страна на общинска 
администрация бе внесена докладна записка  за актуализиране състава на този 

Експертен съвет по наименованията, след което беше оттеглена от общинска 
администрация и все още нямаме актуализация и утвърден състав на този 

Експертен съвет. Иначе се придържам към Вашето становище да бъде насочена 
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и да бъде актуализиран състава. Препоръчваме на общинска администрация да 
актуализира състава на Експертния съвет, след което да бъде разгледана тази 

молба.“ 

Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД – „При положение, 
че нямаме действащ такъв Експертен съвет.“ 

Г-жа Ася Аспарухова – председател на Общински съвет – „Затова 
препоръката е да бъде актуализиран, след което да се гледа молбата от 
състава.“ 

Арх. Галин Антонов – председател на ПК ТРСУТБД – „Добре, колеги 

всички ли сме съгласни с това предложение?“ 

Членовете на комисията потвърдиха съгласие за направеното 

предложение и преминаха към гласуване на предложението. 

Гласуване: 
С 6 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК ТРСУТБД взе 

следното решение: Препоръчва на общинска администрация да 

актуализира състава на Експертния съвет по наименованията, след което 

да бъде разгледано писмо с рег. № 92-00-131/19.02.2025 г. относно 

мотивирано предложение за именуване на улица на името на д-р Николай 

Николаев. 

 

 

Поради  изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито в 14:45 часа. 
 

 

 

 

 

                                                                     ПРЕДСЕДАТЕЛ на ПК:      /П/ 

                /арх. Г. Антонов/ 
 

 

 

 

 

ПРОТОКОЛЧИК:       /П/ 

  /И. Младенова/ 


